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2008年中国女子公开赛选手须知

Information for 2008 China Ladies Open 
东方（厦门）高尔夫球场Orient (Xiamen) Course：
　　地址：　　　　　      厦门海沧马青公路5888号
Add:                  No.5888,Ma Qing Road, Haicang District,Xiamen
　　电话（Tell）：　　    0592-6531951/6531956
　　传真(Fax)：　　　　　 0592-6531307
　　网址(Website)：　　　 www.orientgolf.com
　　备注：　　　　        球场距离市中心约25分钟车程
    Remark :                 About 25 minutes from downtown via Haicang Bridge
官方酒店(Official Hotel)：
酒店名称：            厦门鼓浪湾大酒店

    Hotel Name:           Gulangwan Hotel
　　地址：　　　　　      厦门市海沧湖滨东路99号(361022)

Add :                 99 East Hubin Road, Haicang, Xiamen 361022  P.R. China 
　　电话(Tel)：　　　　　 0592-6373333
　　传真(Fax)：　　　　　 0592-6373166
　　价格：　　            RMB495/间.天+4%服务费（含早餐）
Room rate :           RMB495 +4% service fee/Per night breakfast included.
　　备注：　              酒店距离机场约20分钟车程，距离东方（厦门）球场约15 分钟车程 
Remark:               About 20 minutes from airport, and about 15 minutes to the Orient (Xiamen) Course. 　 
可供选择的酒店：(Another Hotel)

酒店名称：            厦门碧宫酒店

    Hotel Name:           Bigong Hotel
　　地址：　　　　　      厦门市湖滨中路24号(361004)

Add :                 24 Middle Hubin Road, Xiamen 361004  P.R. China 
　　电话(Tel)：　　　　　 0592-5854828
　　传真(Fax)：　　　　　 0592-5888611
　　价格：　　            RMB280/间.天+4%服务费（含早餐）
Room rate :           RMB280 +4% service fee/Per night (breakfast included).
　　备注：　              酒店距离机场约40分钟车程，距离东方（厦门）球场约40 分钟车程 
Remark:               About 40 minutes from airport, and about 40 minutes to the Orient (Xiamen) Course. 　 
费用(Tournament Fee):

1) 参赛费：    持有中国大陆身份证的国内选手为RMB400，其他地区选手为USD100。

   Register fee:  Domestic: RMB400

               International: USD100 

2) 击球费：三天正式比赛及二天练习日

RMB220天/18洞（含18洞击球费、练习场费用、击球保险），自带球童每天退回参赛球手RMB100

RMB220 per day per 18 holes (inclusive of green fee ,practice balls, insurance ). RMB100 will be returned to player if having own caddie.

练习日请到柜台开IC卡，击完球后必须到柜台付账。练习日无续打练习。

In practice day, please pick up the IC Card in counter firstly and pay later after golfing. Practice day playing will not exceed 18 holes. 

3）午餐：RMB75/张；

Lunch Buffet:  RMB75 

4）总奖金为二十五万美元,奖金将按规定扣20%所得税。业余选手不拿奖金，可列名次，可拿奖杯。

Total purse： USD250,000.00. (Should be deducted 20% of local tax.) Amateur players can be awarded trophy and ranking, but without prize money.

5) 比赛采用连续三轮54洞比杆赛的方式。前两轮为预赛，在预赛中成绩排列前60位（含并列）的球员将有资格参加最后一轮的比赛。

   The tournament will be played over 54 holes (three rounds) of stroke-play. After the second day, the top 60 players (including ties) will qualify for the last day of play.

6) 组委会接受报到时间为:12月15-16日8:00-16:30

Registration hours: 15th -16th Dec 8:00—16:30

7) 比赛期间组委会16日开始提供免费穿梭巴士，（鼓浪湾大酒店—东方球场，碧宫酒店—东方球场）选手凭选手证优先上车，具体时间请参照公布栏时间安排。

Shuttle bus: committee will arrange free shuttle bus(from Gulangwan Hotel to Orient Golf Course ,from Bigong Hotel to Orient Golf Course) from 16th, details please refer to shuttle bus schedule on the notice board. Players’ first base on the professional certificate.

备注须知：Remark:
1、 所有参赛选手，如有赛事组委会邀请时，必须参加其他比赛活动。

       All participants must take part in the relevant events when receiving invitations from Committee.
2、 比赛期间或比赛前后，赛事组委会有权对参赛选手的照片、摄像等宣传资料保管及使用

  Committee reserves the right to retain and utilize the images and videos of players during the competition and after.
3、 比赛期间当中需弃权选手，必须在公告分组表和开球时间之前， 按赛事组委会弃权说明书样式填写后，交到赛事组委会办公室。

Withdrawal statement must submit to Committee Office before drawing sheet is released.
4、 未提前通知组委会不参加比赛的选手，以后不可参赛。
   Absent players will not be allowed to join China Ladies Open if they fail to submit withdrawal statement in advance.
5、 参赛选手在比赛期间必须遵守中高协和组委会的规定，不可做出伤害中高协和组委会名誉的任何行为。

       All players must obey the rules framed by CGA and Committee. All behaviors may hurt the reputation of CGA and Committee are prohibited.
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